
Protokół 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 9 lutego 2010r. 
 

Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Pani Halina Michalak – Szczepaniak o godz. 
9.20. W posiedzeniu udział wzięli następujący Członkowie Komisji: 

Pani Krystyna Kotecka  
Pan Tadeusz Lamel 
Pani Halina Michalak – Szczepaniak 
Pani Elżbieta Sznajder 
Pan Sławomir Urbaniak 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że tematem  posiedzenia jest kontrola finansowa w 
zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi  oraz poprosiła Panią Sekretarz o 
przedstawienie tematu. 
Pani Sekretarz powiedziała, że zostały uchwalone dwa zadania, które zostały poprzedzone 
Komunikatami Wójta Gminy Kleszczewo. Komunikaty zostały zamieszczone  na stronie 
internetowej oraz  w gazetce gminnej „Samorząd”. Na pierwsze zadanie wpłynęła jedna oferta 
Klubu Sportowego Clescevia, z którą została podpisana umowa dnia 20 marca  2009 r. Klub   
otrzymał dotację w formie transz na planowane zadania oraz zobowiązany został do 
przedłożenia dwóch sprawozdań w ciągu roku. 20 lipca wpłynęło sprawozdanie częściowe, 
natomiast sprawozdanie końcowe wpłynęło 30 stycznia 2010r. 
Drugie zadanie dotyczyło organizacji czasu wolnego dla dzieci w wieku od 3-5 lat. Umowa 
została podpisana 20 marca 2009r. ze Stowarzyszeniem Rozwoju Oświaty oraz 
Upowszechniania Kultury na Wsi – „Ognisko przedszkolne”. Stowarzyszenie otrzymało od 
Gminy dotację w formie transz. Sprawozdanie częściowe z wykonania zadania publicznego 
stowarzyszenie złożyło (jedno z dwóch w roku) dnia 20 lipca 2009. 
Pani Sekretarz dodała, że Stowarzyszenia posiadają swój statut i wpisane zostały do 
Krajowego Rejestru Sądowego. 
Następnie Pani Sekretarz przekazała dokumenty ( umowy, faktury , sprawozdania i in.)  do 
wglądu Komisji Rewizyjnej.  
Radna Sznajder zapytała dlaczego zadanie nazwane jest jako wspieranie a nie powierzanie. 
Pani Sekretarz odpowiedziała, że powierzanie wykonania zadania jest wtedy jak 
stowarzyszenie otrzymuje dotację w 100%. 
Radna Michalak - Szczepaniak zapytała czy komisja konkursowa ma stały skład.  
Pani Sekretarz odpowiedziała, że każdego roku jest powoływana nowa. 
Radny Urbaniak zapytał o ewentualny brak realizacji zadania. Pani Sekretarz odpowiedziała, 
że w takiej sytuacji stowarzyszenie musi zwrócić dotacje z części otrzymanej  z budżetu. 
Radna Michalak – Szczepaniak zapytała o zasady funkcjonowania przedszkola w 
Gowarzewie. Pani Sekretarz powiedziała, że punkt ten działa w oparciu o środki unijne w 
ramach programu „Familijny Poznań”, natomiast gmina zobowiązała się udostępnić i 
przygotować pomieszczenie.  Umowa została zawarta na rok do końca marca br. 
Pani Michalak – Szczepaniak zapytała czy działalność tej placówki będzie przedłużona. Pani 
sekretarz odpowiedziała, że jest to głównie uzależnione od rodziców i frekwencji 
uczęszczających dzieci.  
Radna Sznajder powiedziała, że należy określić minimalną ilość dzieci  po to aby wyliczyć 
próg opłacalności utrzymywania przedszkola tym  bardziej, że jest prowadzone nieodpłatnie.  
 
 
 
 

 



 
 
Pani Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 13.25. 
 
Protokołowała: 

Małgorzata Smytry 
 

Komisja Rewizyjna w składzie: 
 

Przewodnicząca Komisji:             Halina Michalak-Szczepaniak        ........................ 
 

Z-ca Przewodniczącego:  Elżbieta Sznajder            ........................ 
 

Członkowie:               Krystyna Kotecka           ........................ 
       

Tadeusz  Lammel           ........................ 
 

 


